
best interessant om te bekijken wat
de commissie Gelijke behandeling
allemaal moet doen, maar dat moet
niet in de weg staan aan een
voortvarende aanpak op dit moment.

Ik denk niet dat wij ons eraan
kunnen onttrekken om alle wetge-
ving door te lichten op gevolgen
voor mensen met een handicap. Wij
hebben de Kamer gevraagd om
actief te kijken waar er nog knelpun-
ten bij de integratie van wetgeving
bestaan. Welnu, zij heeft een hele
trits genoemd en daar moeten wij nu
ook naar willen kijken. Als iets dicht
bij huis is, moet je niet zeggen dat
de buren maar iets moeten doen. Ik
vind de suggestie die ter zake
gedaan is, dan ook waardevol. Wij
hebben ook geı̈nventariseerd waar er
sprake is van spanning op grond van
onze benadering en onze ideeën over
sturing en verantwoordelijkheidstoe-
deling. Soms zijn wij wat gehandi-
capt door het domeindenken bij de
rijksoverheid en het kolomsgewijs
inrichten van de organisatie. Het
komt nogal eens voor dat mensen
niet weten wat hun collega’s een
deur verderop doen. Dat kan ook op
mijn departement gebeuren. Daarom
probeer ik dwarsverbanden te
leggen. Een mens is namelijk geen
eendimensionaal wezen. We
bewegen ons en hebben vaak met
complexere zaken te maken dan een
domein. Je kunt gehandicapt zijn,
maar ook oud. Daar moeten wij dus
zeker naar kijken. Ik hoop dat de
volgende kabinetsperiode iets langer
duurt dan deze. Als ik de kans krijg,
zal ik mij daar dan met verve voor
inzetten. Het was vrij lastig om dit
alles in 87 dagen te bereiken, maar ik
zou dat wel graag willen.

Ik kom nog even op de specifieke
functies. Ik heb ook films gezien
waarin acteurs een specifieke
beperking moesten hebben. Zij
moesten bijvoorbeeld allemaal klein
van stuk zijn. Maar dan nog: ik knoop
het in mijn oren, maar het verandert
mijn opvattingen niet.

Mevrouw Van Leeuwen heeft
gevraagd, of spoed kan worden
betracht met het in de Grondwet
opnemen van een handicap. Zo snel
mogelijk zal een nieuw kabinet met
een nota hierover komen. Wij
hebben het er net al even over
gehad dat ik de noodzaak van
afstemming, waar mogelijk, zal
meenemen. Ik voel datgene wat is
gezegd over de motie als ondersteu-
ning. Ik geloof niet dat er grote
verschillen zijn over de interpretatie

van de motie. De hogere versnelling
voel ik evenzeer aan, zodat ik de
motie eigenlijk beschouw als
overbodig. Toch voel ik wel aan dat
de motie zinvol kan zijn om een
eventuele opvolger aan te sporen en
te steunen. Als alle ondertekenaars
van de motie het daarmee eens zijn,
zal ik kijken in hoeverre uitvoering
van de motie binnen mijn mogelijk-
heden ligt. Zoals bekend, is het op
een aantal onderdelen, waarbij ik
zeker denk aan de REA, moeilijk om
daaraan praktische uitvoering te
geven. Met uw vraag aan mij om mij
in te spannen, kom ik een heel eind.

Mevrouw Van Leeuwen (CDA): Als
u het oordeel van de motie aan de
Kamer overlaat, ben ik tevreden.

Staatssecretaris Ross-van Dorp: Na
uw dringende appel op mij zal ik mij
daarbij aansluiten.

De heer Van Schijndel (Groen-
Links): Ik ben verheugd dat u de
motie hebt overgenomen.

Staatssecretaris Ross-van Dorp: Ik
laat het oordeel aan deze Kamer
over! Dat is wat mevrouw Van
Leeuwen mij vroeg.

De heer Van Schijndel (Groen-
Links): Het ging om een versnelling
van uw beleid. Ik vroeg u, op welke
terreinen u bezig bent. Ik heb dat
zicht namelijk nog steeds niet. Ik
weet niet, wat u op cultureel terrein
doet. Bent u in overleg met de
museumdirecteuren, met de
theaterdirecteuren, wat doet u op het
horecaterrein? Op welke terreinen
wordt de onderbouwing geleverd? U
hebt helemaal geen toezeggingen
gedaan over termijnen, waarbinnen
dergelijke terreinen onder de wet
worden gebracht. Dat u gaat
versnellen is prima, maar ik heb daar
geen enkel zicht op.

Staatssecretaris Ross-van Dorp: Ik
kan hier gaan opsommen wat ik doe,
maar daar heeft u niets aan. U bent
het meest gebaat bij een heel snelle
toezending door het nieuwe kabinet
van het actieplan, want daarin staat
alles. Dan kunt u bepalen of de
daarin genoemde prioriteiten de uwe
zijn. Ik zal het nieuwe kabinet tot
spoed manen, want des te eerder
kunnen we discussiëren over de
politieke keuzen.

De beraadslaging wordt gesloten.

Het wetsvoorstel wordt zonder
stemming aangenomen.

De voorzitter: Ik stel voor, volgende
week dinsdag te stemmen over de
motie.

Daartoe wordt besloten.

Sluiting 17.53 uur

Lijst van besluiten en ingekomen
stukken

Lijst van besluiten

De voorzitter heeft na overleg met
het College van senioren besloten
om de plenaire behandeling van de
volgende wetsvoorstellen te doen
plaatsvinden op:
1 april 2003

Wijziging van de Penitentiaire
beginselenwet in verband met het
penitentiair programma en het
elektronisch toezicht (28420);

Wijziging van de Wet op de
Nederlandse organisatie voor
wetenschappelijk onderzoek en de
Wet op het hoger onderwijs en
wetenschappelijk onderzoek ter
uitvoering van de in het
Wetenschapsbudget 2000 opgeno-
men voornemens en tot het
aanbrengen van een aantal
technische wijzigingen (28466);

Wijziging van het Wetboek van
Strafvordering in verband met de
invoering van de raadsheer-
commissaris en enige andere
onderwerpen (raadsheer-
commissaris) (28477);

Wijziging van de Wet op het
primair onderwijs, de Wet op de
expertisecentra, de Wet op het
voortgezet onderwijs, de Wet
educatie en beroepsonderwijs en de
Interimwet zij-instroom leraren
primair en voortgezet onderwijs, in
hoofdzaak in verband met uitzend-
krachten in het onderwijs (regeling
uitzendkrachten in het onderwijs)
(28643);

Kleine wijzigingen en reparaties in
diverse wetten op het terrein van
volkshuisvesting, ruimtelijke
ordening en milieubeheer (28651);
8 april 2003

Wijziging van de regeling van het
DNA-onderzoek in strafzaken in
verband met het vaststellen van
uiterlijk waarneembare persoons-
kenmerken uit celmateriaal (28072).

Ross-van Dorp
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Lijst van besluiten en ingekomen
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